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Številka: 9000-9/2025 

Datum:  24. 3. 2025 

 

 

ODGOVORI NA VLOŽENE POBUDE IN VPRAŠANJA IZ 23. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE 

PTUJ, 24. 3. 2025  

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval  

pobudo št. 610/23 (foto): 

Mestni občini Ptuj predlagamo ureditev prehoda za pešce na Peršonovi cesti in sicer na križišču, kjer 

cesta zavije proti naselju Rabelčja vas. 

V zadnjih letih se je v Rabelčji vasi izrazito povečala stanovanjska gradnja – zgrajenih je bilo več 

stanovanjskih hiš ter stanovanjski blok. S tem se je povečalo tudi število mladih družin, katerih otroci 

v večini obiskujejo OŠ Ljudski vrt. 

Šolska pot, ki jo otroci uporabljajo, prečka Peršonovo cesto, ki pa je na tem odseku nepregledna in 

nevarna. Kljub namestitvi ležečih policajev, ki so nekoliko umirili promet, otroci še vedno nimajo 

varnega prehoda za prečkanje ceste. 

Zato predlagamo, da se na omenjenem mestu uredi prehoda za pešce, s čimer bi se bistveno povečala 

varnost šolarjev in drugih pešcev. 

Odgovor: Omenjeno zadevo je že obravnavala komisija za tehnično urejanje prometa. Mestna občina Ptuj je 

v pridobivanju zemljišča, ki ga potrebujemo za izvedbo. Po pridobitvi zemljišča se bo na omenjenem mestu 

izvedel prehod za pešce. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje Resnica je posredoval  

vprašanje št. 611/23: 

Občani MO Ptuj so se obrnili na mene z vprašanjem kako občina nadzoruje svoja zemljišča glede 

posegov sosednjih lastnikov na občinsko zemljišče? Opažajo, da na nekaterih lokacijah sosednji 

lastniki posegajo v občinsko zemljišče s postavitvijo enostavnih ali nezahtevnih objektov. Takšno 

poseganje je nedovoljeno in je kršitelje potrebno nemudoma opozoriti o nepravilnosti. 

Odgovor: Za vse iz terena ugotovljene in prijavljene nedovoljene posege na zemljišče Mestne občine Ptuj 

podamo prijavo medobčinski inšpekciji. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 612/23: 

Prosimo, da strokovne službe javnostim predstavijo strategijo izgradnje neprofitnih najemnih 

stanovanj na zemljiščih v lasti občine, ter natančne lokacije, ki so primerne za izgradnjo neprofitnih 

stanovanj na Ptuju. 

Obrazložitev: Dejstvo je, da je bil na Ptuju zadnji stanovanjski blok z neprofitnimi najemnimi stanovanji 

zgrajen pred davnimi 35 leti. 

Možnosti za izgradnjo neprofitnih stanovanj so izredne, predvsem v izvedbi Republiškega 

stanovanjskega sklada kot investitorja. Trenutno je v izgradnji 1500 stanovanj (Ljubljana in Maribor 

skupaj 1000 stanovanj, Novo Mesto 180, Celje 126 in v nekaterih še manjših krajih). 
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Na Ptuju naj bi se gradil manjši blok za avtobusno postajo, vendar aktivnosti zaradi pritožbe 

stanovalcev zamujajo, lahko tudi dalj časa. 

Imamo na Ptuju plan B? V interesu mladih, pa tudi manj mladih, ki jih za funkcioniranje mesta 

potrebujemo je, da pridemo čimprej do novih lokacij. Sredstva za izgradnjo neprofitnih stanovanj so 

zagotovljena za naslednjih 10 let. 

V Tedniku (februar 2025) je bilo pojasnjeno, da se urejajo s podrobnimi prostorskimi načrti naslednja 

območja: 

- v četrti skupnosti Panorama 

- Osojnikova cesta (verjetno območje vrtov pred bloki na Potrčevi cesti in za Osojnikovo cesto) 

- na desnem bregu Drave med Mlinsko cesto in Potjo v toplice ter nabrežjem reke Drave 

Katero od teh (premalo definiranih) območji je sploh v lasti občine, katero je v zasebni lasti in katero 

mogoče v lasti Sklada kmetijskih zemljišč RS? Tudi kakšna je kvadratura posameznih območjih in 

natančna lokacija.  

Zamujamo, ampak kakšno stvar še lahko nadoknadimo. Odpira se namreč tudi možnost dodatnega 

finančnega vira (tako minister Jevšek), to je koriščenje kohezijskih sredstev za izgradnjo stanovanj v 

naslednji finančni perspektivi po letu 2027.  

V pripravi je tudi novela stanovanjskega zakona, ki predvideva, da bodo lahko občine ciljano 

dodeljevale javna najemna stanovanja, tako, da bodo pripravile več list. 

Na primer: 

- določene liste (kvote) za mlade 

- določene liste (kvote) za potrebe deficitarnih kadrov določenih občin (domovi za starejše, 

zdravstveni domovi, bolnice in podobno). 

Odgovor: Na področju stanovanjske gradnje neprofitnih stanovanj se pripravljajo tako na ravni države in 

evropske skupnosti pomembni predlogi sprememb. Le-to se je začelo aktivno odvijat v zadnjem obdobju. 

Zadeve spremljamo in hkrati analiziramo naše stanje in izhodišča za naslavljanje in odzivanje na te 

spremembe v kolikor bodo oziroma ko bodo dejansko uveljavljene. Država in evropska skupnost bosta 

predvidoma iz svojih mehanizmov izdatno sofinancirala izgradnjo novih stanovanjskih enot. Izziv pri 

prostorskem umeščanju potencialnih novih lokacij predstavljajo nosilci urejanja prostora na ravni celotne 

Slovenije, saj imajo vsak svoj interes po zaščiti svojih področij, hkrati pa so postopki sprejemanja občinskega 

prostorskega načrta dolgotrajni in dragi. Menimo, da je nujno, da se na ravni države nujno naslovijo tudi ti 

izzivi, saj so predpogoj, da se bo lahko črpalo predvidena sredstva oziroma realiziralo zastavljen plan 

izgradnje določenega obsega neprofitnih stanovanjskih enot. V kolikor bodo investitor stanovanj občine, 

določen izziv predstavljajo tudi lastna sredstva občin, ki so potrebna za financiranje gradnje razen, kot se zdaj 

napoveduje, če bo sofinanciranje 100%. 

V zvezi z v pobudi omenjenim načinom izgradnje neprofitnih stanovanjskih enot s strani Stanovanjskega 

sklada RS pojasnjujemo, da imamo še vedno aktiven projekt izgradnje 43 stanovanj za avtobusno postajo, ki 

so v postopku pridobivanja pravnomočnega gradbenega dovoljenja. Gradbeno dovoljenje je izdano že 2x, 

zaradi pritožb stanovalcev je sedaj na Upravnem sodišču. Po pridobitvi pravnomočnega gradbenega 

dovoljenja, ki je pogoj Stanovanjskega sklada RS za prevzem projekta, se lahko z njim dogovorimo za 

realizacijo predvidenega projekta. 

Podrobneje so potencialne lokacije za izgradnjo novih stanovanjskih enot, skupaj s podatki o lastniški strukturi, 

predstavljene v nadaljevanju. 

Lastništvo in podrobnejši opis območij, in se urejajo oz. se bodo urejala s podrobnimi prostorskimi načrti in je 

na njih predvidena večstanovanjska gradnja: 

- EUP BT 08 Ptuj – Mlinska ulica, površina EUP BT08 znaša cca. 6,5 ha: v lasti RS in občine cca. 2,3 ha 

stavbnih zemljišč. Podrobnejša namenska raba je CU, zato lahko znaša delež stanovanj največ 70% BTP v 

EUP, kar pomeni, da se ne morejo načrtovati le stanovanja, ampak tudi druge dejavnosti, ki so dopustne na 

podrobnejši namenski rabi CU. OPPN je v pripravi že vse od leta 2012, njegova površina pa znaša cca. 5,9 

ha. Razlog za tako dolgo pripravo je večkratna sprememba lastniških razmerij za glavne parcele ob reki Dravi 

in posledično različnih pogledov investitorjev na pozidavo tega območja. Postopek je sedaj v fazi izdelave 
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potrebnih strokovnih podlag za dopolnitev osnutka OPPN (za ureditev elektroenergetskega omrežja in 

geološko-geomehanskega poročila). S tem OPPN se lahko v delu omogoči izgradnjo neprofitnih stanovanj. 

- CE 23 Ptuj – ob Osojnikovi cesti - severno, površina EUP BT23 znaša cca. 2,3 ha: V lasti občine je 1,8 ha. V 

tej EUP in za del EUP CE21 ob Potrčevi cesti, kjer je podrobnejša namenska raba CU, je sprejet OPPN 

(Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 9/2021, https://www.ptuj.si/objava/539788), po katerem je predvidena 

niz A gradnja poslovno-trgovskega objekta, niz B gradnja dveh večstanovanjskih objektov in niz C gradnja treh 

večstanovanjskih objektov. Območje OPPN je veliko 2,5 ha. Na območju OPPN niz C sta že zgrajena dva 

večstanovanjska objekta, tretjega pa ZPIZ že gradi. Gradnja neprofitnih stanovanj je možna, saj so parcele, na 

katerih so predvideni večstanovanjski objekti niza B v lasti PPS d. o. o.. 

- CE 25 Ptuj – stara vojašnica ob Potrčevi cesti (parkirišče Cestnega podjetja), površina EUP in predvidenega 

OPPN znaša cca. 1,7 ha: Tukaj gre v celoti za privatna zemljišča. Tukaj se je postopek priprave OPPN začel 

junija 2023 (glej Sklep o pripravi, Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 6/2023, 

https://www.ptuj.si/objava/757393). Z OPPN, s katerim se podrobnejša namenska raba spreminja iz CD v CU, 

je načrtovana gradnja večstanovanjskih stavb – stolpičev in nestanovanjskih stavb ob Potrčevi cesti, 

namenjenih različnim centralnim dejavnostim (storitvene, izobraževalne, upravne, trgovske, gostinske, 

poslovne, socialne, kulturne, razvedrilne ipd.). Predvideni stolpiči bodo imeli delno povezana pritličja, ki se 

lahko poleg bivanja namenijo tudi za dopustne centralne dejavnosti. Del predvidenih stanovanjskih stavb se 

lahko nameni za oskrbovana stanovanja. Trenutno je OPPN v fazi priprave osnutka, postopek pa se je 

zavlekel zaradi zahtev Ministrstva za kulturo glede prevelikih gabaritov objektov iz vidika varovanja pogledov 

na Ptujski grad in posledično izdelave okoljskega poročila za segment kulturne dediščine. Gre za privatna 

zemljišča, zato gradnja neprofitnih stanovanj na tem območju ne bo možna, bi pa bilo možno, da se določeno 

število stanovanj odkupi za ta namen (tudi za to obstajajo razpisi). 

- EUP PA07 Ptuj – Marof – sever, površina EUP znaša cca. 9,3 ha: gre v celoti za privatna zemljišča, katerih 

lastništvo je zelo razdrobljeno. Postopek priprave OPPN se še ni pričel, prav tako še nismo prejeli pobude za 

njegovo pripravo. Glede na usmeritve v 129. členu OPPN se bo tukaj, kjer je podrobnejša namenska raba SS, 

umestilo novo stanovanjsko območje s poslovno stanovanjsko gradnjo in večstanovanjsko gradnjo, 

individualne stanovanjske stavbe niso predvidene. Tukaj obstaja potencial za gradnjo neprofitnih stanovanj, 

ampak problem predstavlja lastništvo zemljišč, ki je zelo razdrobljeno in bi ga bilo potrebno odkupiti vsaj 

večjem povezanem delu ali kupovati zgrajena stanovanja. 

- EUP LV06 Ptuj – Rabelčja vas - severozahod, površina celotne EUP znaša cca. 13 ha, podrobnejša 

namenska raba je SS: gre v celoti za privatna zemljišča. Velja zazidalni načrt Rabelčja vas – severozahodni 

del (Uradni vestnik občin Ormož in Ptuj, št. 16/94, Uradni vestnik MO Ptuj, št. 10/2002, 9-2006 – obvezna 

razlaga, 6/2007, 7/2010, https://www.ptuj.si/objava/344956), ki je bil večkrat spremenjen. Po zadnji spremembi 

iz leta 2010 je na območju ZN predvidenih 32 večstanovanjskih objektov – vila blokov oz. stolpičev in 2 

lamelna večstanovanjska bloka. Do danes je bil zgrajen en lamelni večstanovanjski blok, za enega pa se 

pridobiva ali je že pridobljeno gradbeno dovoljenje. Prav tako se pripravlja projektna dokumentacija za 

severozahodni del območja ZN. Glede na to da gre za privatna zemljišča in je izdelava projekta za 

severozahodni del v teku. Gradnja neprofitnih stanovanj na tem območju zaradi lastništva ni možna, možno pa 

bi bilo kupovati zgrajena stanovanja. 

Pripravila: Alen Jevtović in Urška Jambrovič 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

vprašanje št. 613/23: 

Zakaj ob občinski cesti v kraju Krčevina pri Vurbergu pri hišni št. 150c ni očiščeno grmovje in drevesa, 

ki segajo že globoko v cestišče?  

Obrazložitev: Cesta je lepo očiščena pred in za omenjeno hišno številko, le v bližini te hiše ne. Prav 

tako je ob cesti na nasprotni strani hiše s številko 150c tik ob bankini posajeno drevje (orehi), katerih 

vejevje že sega v cestišče.  

Odgovor: Omenjeno zadevo bomo predali medobčinski inšpekciji, ki bo na terenu preverila stanje in lastnika 

pozvala k ureditvi slednjega. 

Pripravil: Tadej Zorec 
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Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 614/23: 

Na občinski cesti v kraju Krčevina pri Vurbergu, pri hišni številki 150c se naj preveri, ali se lahko 

hitrostne ovire preoblikujejo na način, da niso moteče za kolesarje. Tudi pri postavitvi vseh nadaljnjih 

novih hitrostnih ovir na celotnem območju občine predlagamo postavitev kolesarjem prijaznih 

hitrostnih ovir.  

Obrazložitev: Na tem mestu cestišča so postavljene hitrostne ovire, ki so zelo moteče za kolesarje ob 

vožnji v klanec. 

Cesta je zelo priljubljena med kolesarji in je celo označena kot kolesarska pot med Mariborom in 

Ptujem, zato bi bilo smiselno, da se ovire zamenjajo s kolesarjem prijaznimi, ki sigurno ne vozijo v 

klanec hitreje od 30 km/h.  

Tudi pri postavitvi vseh nadaljnjih novih hitrostnih ovir na celotnem območju občine predlagamo 

postavitev kolesarjem prijaznih hitrostnih ovir.  

Odgovor: Bomo preverili možnosti izvedbe postavitve hitrostnih ovir, ki so prijazne kolesarjem. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 615/23: 

Podajam pobudo za preimenovanje železniške postaje "Hajdina" v "Ptuj - Breg - Turnišče". 

Obrazložitev: Na naslovu Na postajo 32, 2251 Ptuj, v Mestni občini Ptuj, se nahaja železniška postaja, 

ki nosi ime "Hajdina". Vendar pa ta postaja geografsko in upravno spada v Četrtno skupnost Breg - 

Turnišče v Mestni občini Ptuj in ne v sosednjo Občino Hajdina. Zaradi tega neskladja predlagam, da se 

železniška postaja uradno preimenuje v "Ptuj - Breg - Turnišče". Preimenovanje železniške postaje je 

nujno iz več razlogov: 

 Ohranjanje identitete Ptuja in Četrtne skupnosti Breg - Turnišče Z obstoječim imenom se ustvarja 

napačen vtis, da se postaja nahaja v Občini Hajdina, kar ne odraža dejanskega stanja. S pravilnim 

poimenovanjem bomo zagotovili, da se Ptuj in njegova četrtna skupnost ohranita kot jasno 

prepoznavna lokalna entiteta.  

 Pravilna geografska umestitev Postaja leži na območju Mestne občine Ptuj, zato je njeno 

poimenovanje po sosednji občini zavajajoče. Preimenovanje bi izboljšalo orientacijo prebivalcev, 

obiskovalcev in potnikov.  

 Krepitev lokalne prepoznavnosti Ime "Ptuj - Breg - Turnišče" bi jasno odražalo pripadnost mestu 

Ptuj in njegovi četrtni skupnosti ter hkrati prispevalo k prepoznavnosti območja.  

 Uskladitev uradnih evidenc in kartografskih prikazov.  

S spremembo imena bi dosegli večjo usklajenost s prostorskimi in upravnimi podatki ter izboljšali 

skladnost železniških in prometnih evidenc. Predlagam, da se postopek preimenovanja začne 

nemudoma, saj bomo le na ta način zagotovili pravilno identifikacijo železniške postaje in ohranili 

identiteto Mestne občine Ptuj ter Četrtne skupnosti Breg - Turnišče. 

Prosim, da Mestni svet Mestne občine Ptuj to pobudo čim prej obravnava in prične s postopki 

preimenovanja v sodelovanju z ustreznimi državnimi organi ter Slovenskimi železnicami. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali pristojnim lastnikom in upravljavcem predmetne infrastrukture, in sicer 

Ministrstvu in Direkciji RS za infrastrukturo ter Slovenskim železnicam.  

Pripravil: Dalibor Markež   

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala   

pobudo št. 616/23: 

Že nekaj pobud sem dala, da se postavijo ležeči policaji na cesti v Brstje – domačini opozarjajo na 

promet v jutranjih in popoldanskih konicah, kjer vozniki, ki ubirajo bližnjico po tej poti, ne upoštevajo 

omejitve 30. V preteklosti je bilo govora tako o ležečih policajih kot stacionarnem radarju za umirjanje 

hitrosti, vendar do izvedbe ni prišlo, zato me zanima, zakaj ne? Prav tako pa naprošam za informacijo, 

kdaj se bo to uredilo, saj tako svet četrtne skupnosti Jezero kot živeči ob tej cesti vseskozi opozarjajo 
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na problematiko ter apeliram na županjo in občinsko upravo, da to čimprej uredi, preden se komu kaj 

zgodi. 

Odgovor: Omenjena pobuda je bila posredovana v obravnavo na SPVCP, v okviru slednjega bo zadevo na 

terenu ponovno preučila komisija za tehnično urejanje prometa in podala strokovno mnenje. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 617/23: 

Glede na to, da se glavna cesta Ormož – Markovci že pospešeno gradi, me zanima, kako daleč so 

postopki za umestitev 3.dela ceste Markovci-Ptuj – t. j t. i. ptujske obvoznice? Kakšne aktivnosti je v 

zadnjih mesecih ubrala mestna občina za pospešitev postopkov? Apeliram na županjo in občinsko 

upravo, da tega ne prepušča naključju, temveč, da redno in vztrajno izvaja aktivnosti za pospešitev 

umestitve obvoznice. 

Odgovor: Po naših informacijah, bo predvideno v maju izvedena javna razgrnitev, študije variant 

predinvesticijske zasnove in okoljskega poročila z vsemi strokovnimi podlagami. 

Pripravil: Tadej Zorec  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 618/23: 

Kakšne so zadnje informacije glede časovnice za rekonstrukcijo Ormoške ceste? Obnova bi se morala 

že zdavnaj pričeti, vendar kot vidimo temu ni tako, medtem ko promet narašča. Hkrati bi želela 

spomniti, da se ljudje v Spuhlji in Budini ne strinjajo z navezavo nove glavne ceste na obstoječo cesto, 

saj bo še poslabšalo že tako slabe bivalne razmere (prekoračene mejne vrednosti hrupa, večja 

onesnaženost s PM delci kot v mestu, ogroženost pešcev in kolesarjev, ker ni določenih delih ni 

pločnika itd.). 

Odgovor: Časovnica za rekonstrukcijo Ormoške ceste še vedno ni znana, iz proračuna RS je razvidno, da 

sredstva za gradnjo slednje še niso zagotovljena. DRSI še ni zagotovila sredstev za pričetek odkupov 

zemljišč, ki so potrebne za izvedbo. Po njihovih informacijah pa bi naj bila parcelacija na terenu že zaključena. 

So pa na omenjeni povezavi v teku odkup in rušitev hiš Spuhlja 12 in 17, sredstva za to so zagotovljena, hiše 

bodo porušene, ko bodo pogodbe z lastniku overjene in izvedena plačila odškodnine. S strani ministrstva so 

bile podane informacije, da se v okviru ukrepov za povečanje varnosti v naselju Spuhlja predvidena še 

ureditev križišča v centru naselja, ureditev površin za pešce in kolesarje, cestna razsvetljava, odvodnjavanje in 

ureditev glavne ceste G1-2 na posameznih delih.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 619/23: 

V luči nedavnih tragičnih dogodkov me zanima, kako je urejena požarna varnost v dijaškem domu na 

Ptuju, ter tudi drugih javnih zavodih? 

Odgovor Lekarne Ptuj: v vseh enotah imamo urejeno vse potrebno v zvezi z požarno varnostjo. Tudi 

zaposleni se ustrezno periodično izobražujemo v tej smeri. 

Pripravila: Simona Fridl, direktorica Lekarn Ptuj 

 
Odgovor Zdravstveni dom Ptuj: Zdravstveni dom Ptuj in zunanje ambulante imajo glede na razporeditev 

prostorov in stopnjo nevarnosti s področja požarne varnosti izdelan POŽARNI NAČRT in EVAKUACIJSKI 

NAČRT,  po katerih so glede na stopnjo ogroženosti in nevarnosti nameščeni in označeni gasilni aparati, 

notranji hidranti in evakuacijske poti. Gasilni aparati se s strani zaposlenega, ki pokriva področje požarne 

varnosti mesečno kontrolirajo - plombe. Letno pa jih pregleduje pooblaščena institucija. V prostorih so na 

vidnem mestu nameščeni EVAKUACIJSKI NAČRTI, po katerih se izvajajo evakuacije uporabnikov prostorov - 

zaposlenih in pacientov v primeru evakuacije na prosto in na zbirno mesto , katera so prav tako označena. 

Prostori so opremljeni z zasilno razsvetljavo, ki se mesečno kontrolira. Po zakonu se letno izvajajo meritve 
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osvetljenosti s strani pooblaščene institucije IVD Maribor. Zgradba je opremljena s HIDRANTNIM 

OMREŽJEM, ki se mesečno kontrolira- plombe hidrantnih omaric in na katerem se letno izvaja meritev tlaka 

ter POSTAJA ZA DVIG TLAKA na hidrantnem omrežju. Letno se s strani pooblaščene institucije izvaja 

pregled in meritve PLINSKE INSTALACIJE IN POSTAJE hkrati se kontrolira tesnost plinskih trošil. V prostorih 

AOP-računalniškega centra je nameščen sistem BONPET  za samodejno gašenje, ki se redno kontrolira in 

sistem temperaturnih AMPUL nameščenih na svetlobnih kupolah  za odvajanje dima v primeru požara v 

čakalnici. Prostori ARHIVA so opremljeni z varovanjem pristopa in sistemom za JAVLJANJE POŽARA - 

požarni senzorji ter senzorji za javljanje IZLITJA VODE, ki so povezani s kontrolnim centrom in so pod stalno 

kontrolo 24/7. Oba sistema sta redno kontrolirana in terminsko pregledana s strani akreditirane institucije IVD 

Maribor. Zaposleni v Zdravstvenem domu Ptuj so redno seznanjeni s tega področja saj izvajamo 

izobraževanje s teoretičnim predavanjem, izvajanjem vaje evakuacije in praktičnim prikazom in rokovanjem z 

gasilnimi aparati. Na lokaciji Potrčeva cesta je stalna prisotnost zaposlenih - sodelavci Reševalne službe, prav 

tako so v prostorih ,na vhodih in na parkirnih prostorih nameščene kamere za video-nadzor ter občasni obhodi 

sodelavcev službe varovanja za fizično in vizualno kontrolo zgradbe. 

Pripravila: Metka Petek Uhan, direktorica Zdravstvenega doma Ptuj 

 

Odgovor Mestno gledališče Ptuj: V Mestnem gledališču Ptuj imamo glede požarne varnosti dobro 

poskrbljeno. Imamo 6 sistemov aktivne požarne zaščite, ki jih redno periodično pregledujemo. Zasilna 

razsvetljava se pregleduje mesečno, prav tako javljalniki požara, ki so povezani z zunanjim izvajalcem 

podjetjem Vargas, d. o. o.,  s centralo, tako da se v primeru alarma takoj aktivirajo zunanje službe. Za 

izvajanje varnosti pri delu in požarne varnosti imamo najetega zunanjega strokovnega izvajalca podjetje 

Varmat, ki skrbi za redna usposabljanja zaposlenih, za periodične evakuacijske vaje, za vaje iz gašenja ter za 

skrb za redno izvajanje nadzora nad požarnim redom, nad pregledi naprav in atestiranji sistemov ter vsem 

ostalim povezanim s požarno varnostjo v gledališču. Materiali v gledališču, kot so zavese, talne obloge, les in 

ostalo so protivnetno impregnirani - imajo zaščito pred gorljivostjo. V vseh prostorih so nameščeni gasilni 

aparati primerne vrste za gašenje posameznih predelov.   

Pripravil: Peter Srpčič, direktor MGP 

 
Odgovor KIIP: V Knjižnici Ivana Potrča Ptuj je za požarno varnost poskrbljeno v skladu s predpisi. Februarja 

2023 je bil opravljen tudi pregled inšpektorice za varstvo pred naravnimi in drugimi nesrečami, ob katerem ni 

bilo zaznanih nepravilnosti. 

Pripravila: Milena Doberšek, direktorica KIIP 

 
Odgovor PMPO: V PMPO imamo zadevno področje urejeno v skladu z zakonodajo. 

Pripravil: Dr. Aleksander Lorenčič, direktor PMPO  

 
Odgovor Javni zavod Ptuj: V vseh objektih, s katerimi upravlja Javni zavod Ptuj, je požarna varnost 

zagotovljena v skladu z veljavnimi predpisi in priporočili. V vsakem objektu so izdelani načrti požarne varnosti 

in načrti evakuacije, naprave in sistemi za gašenje ter požarni alarm pa so redno pregledovani in vzdrževani 

po predpisanih časovnih intervalih. Pri tem sodelujemo z zunanjimi pooblaščenimi strokovnjaki, ki skrbijo za 

strokovno svetovanje in izvajanje periodičnih pregledov, s čimer zagotavljamo odkrivanje in odpravljanje 

morebitnih neskladnosti ali pomanjkljivosti. Pomemben del požarne varnosti so tudi redna usposabljanja 

zaposlenih, pri katerih se teoretično in praktično izpopolnjujejo v gašenju začetnih požarov ter izvajanju 

evakuacije.  

Pripravil: Matic Ber, direktor Javnega zavoda Ptuj 

 
Odgovor Vrtec Ptuj: Zavedamo se, da je varnost otrok in zaposlenih izrednega pomena, zato je področje 

požarne varnosti pri nas urejeno skrbno in v skladu z vsemi veljavnimi zakonskimi predpisi. Požarno varnost v 

našem vrtcu zagotavlja podjetje Borštnar &Co., ki redno izvaja vse potrebne preglede, preizkuse in 

usposabljanja, kot to zahteva zakonodaja. Med ključne ukrepe, ki jih izvajamo, sodijo:  
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-Redni pregledi in vzdrževanje protipožarne opreme, kot so gasilni aparati, hidranti in sistemi za zgodnje 

odkrivanje požara.  

-Označene in urejene evakuacijske poti, ki omogočajo hiter in varen umik v primeru izrednih razmer.  

-Usposabljanje zaposlenih, ki vključujejo teoretično in praktično usposabljanje za ravnanje v primeru požara.  

-Evakuacijske vaj, ki jih izvajamo v skladu z načrtom in v dogovorjenih časovnih intervalih, da se otroci in 

zaposleni seznanijo s pravilnim postopkom evakuacije.  

- Skladnost z zakonodajo, kar zagotavljamo s sprotnim spremljanjem in izvajanjem vseh zakonsko določenih 

ukrepov ter sodelovanjem z usposobljenimi strokovnjaki.  

Naša prednostna naloga je zagotavljanje varnega in spodbudnega okolja za otroke in zaposlene, zato temu 

področju namenjamo posebno skrb.  

Pripravila: Tina Terbuc, OPZHR 

 
Odgovor Šolski center Ptuj: Za vse OE ŠC Ptuj lahko zapišemo, da so zadeve urejene v skladu z 

zakonodajo, za dijaški dom OE ERŠ ŠC Ptuj, ki je trenutno najbolj aktualna tema, seveda to velja enako, vam 

pa v nadaljevanju pošiljam dodatne uradne  informacije za DD: 

Objekt ima 11 etaž, in sicer klet, pritličje, 4 nadstropja in 4 medetaže ter podstrešje. Etaža in medetaža 

3 in 4 sta namenjeni bivanju dijakov, etaža in medetaža 1 in 2 sta namenjena prenočitvi in učenju 

učencev OŠ dr. Ljudevita Pivka. 

V dijaškem domu OE ŠC Ptuj opravlja delo 5 oseb, in sicer 4 zaposleni, ki so prisotni ves čas v objektu in 

hišnik, ki na tej lokaciji opravlja občasna vzdrževalna dela. Za učence OŠ dr. Ljudevita Pivka skrbijo in jih 

nadzorujejo njihovi zaposleni. 

- Za objekt je izdelan Požarni red št. 1365-24, z dne november 2024 (izdelovalec podjetje Civis d.o.o.). 

Zaposleni so seznanjeni z vsebino požarnega reda, kar dokazujejo podpisi v evidenčnem listu. 

- Izdelana je ocena požarne ogroženost v skladu s Pravilnikom o izdelavi ocene požarne ogroženosti 

(Ur. l. RS, št. 180/20), in sicer z dne 25.10.2024, št. dokumenta 1364-24 (izdelovalec podjetje Civis 

d.o.o.). 

- Za objekt so izdelani požarni načrti in načrti evakuacije (februar 2025, izdelovalec podjetje Civis 

d.o.o.). Le-ti so sprejeti s strani odgovorne osebe in predani gasilcem. Načrti evakuacije so izobešeni 

na evakuacijskih poteh in v vsakem prostoru, kjer se dijaki in obiskovalci začasno zadržujejo. 

- V objektu so nameščeni izvlečki iz požarnega reda, le-ti so sprejeti s strani odgovorne osebe. V 

vsakem prostoru, kjer se zadržujejo ljudje, so nameščena navodila za ravnanje za posameznike oz. 

požarnovarnostna navodila. 

- V januarju 2025 je bilo izvedeno letno usposabljanje za izvajanje evakuacije za vse zaposlene v tem 

objektu. Pripravljen je zapisnik z evidenco o sodelujočih na usposabljanju. 

- V objektu je nameščena varnostna razsvetljava, in sicer v skladu z zahtevami projektne dokumentacije 

Električne instalacije jaki in šibki tok ter strelovod, št. dokumenta 72/78, podjetje Projektivni biro RŠC 

TOZD EKO. 

- Sredstva za gašenje začetnih požarov - gasilniki so izobešeni v skladu s predpisi in ustrezno označeni. 

Gasilnike se redno letno pregleduje s strani podjetja Muršec d.o.o„ Zadnji pregled je bil izveden med 

09.07.2024 in 12.07.2024, potrdilo št. G-1245/2024. Dne 12.07.2024 je bil izveden tudi redni tehnični 

nadzor hidrantnega omrežja, zapisnik št. H- 214/2024. 

- V skladu s požarnim redom se 1x mesečno izvaja kontrola stanja opreme, naprav in sredstev za 

varstvo pred požarom. Kontrolne preglede izvaja hišnik. Dnevne kontrole nad stanjem urejenosti 

prostorov izvajajo vzgojitelji, čistilka in dežurni delavec. 

- Vsi zaposleni ŠC Ptuj, so usposobljeni za varstvo pred požarom, in sicer v skladu z zahtevami 

požarnega reda in na podlagi ocene požarne ogroženosti na 2 leti. Prav tako so vsi zaposleni 

usposobljeni za potrebe izvajanja nalog odgovornih oseb za gašenje začetnih požarov in izvajanje 

evakuacije, in sicer na 3 leta. Usposabljanja se izvajajo v skladu s potrjenim programom. 

- Z namenom izboljšanja požarne varnosti v objektu DD, smo v začetku marca 2025 na pristojno 

ministrstvo MVI poslali predračun za vgradnjo sistema za odkrivanje in javljanje požara. Sredstva 

pričakujemo do junija 2025, tako da bomo v poletnih počitnicah sistem predvidoma tudi vgradili. 
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Za več informacij se lahko obrnete na našega pogodbenega izvajalca podjetje Civis d,o,o, . 

Pripravil: mag. Oton Mlakar, univ. dipl. inž. el. 

 

Odgovor OŠ Ljudski vrt:  

- na matični šoli in na podružnici imamo vgrajene javljalce požarov, ki so vezani na požarni alarm, 

- na obeh šolah imamo na vseh izhodih panik kljuke, vrata je vedno mogoče odpreti z notranje strani, tudi, če 

bi bila zaklenjena, 

- na matični šoli (ker gre za bistveno večjo površino) imamo avtomatsko zapiranje vrat po sektorjih, da se 

požar lahko omeji, 

- na matični šoli imamo naprave za odvod dima in toplote (jedilnica, hodniki, telovadnica). 

Pripravila: Tatjana Vaupotič Zemljič, ravnateljica OŠ Ljudski vrt 

 
Odgovor OŠ Olge Meglič: Vsi zaposleni imajo redna usposabljanja s področja varnosti pri delu in požarne 

varnosti. Letno pregledujemo gasilne aparate, požarne lopute, aparate, na vidnem mestu so narisane 

evakuacijske poti v primeru požara. Prav tako izvajamo evakuacijo  na celotni šoli. Mislim, da je to to.  

Pripravila: Helena Ocvirk, ravnateljica OŠ Olge Meglič 

 
Odgovor Glasbene in baletne šole Karol Pahor Ptuj: v Glasbeni in baletni šoli Karola Pahorja Ptuj imamo z 

dne 28. 6. 2022 sprejet Požarni red, ki je usklajen z veljavno zakonodajo in s katerim so seznanjeni vsi delavci 

šole. 

Redni tehnični nadzor hidrantnega omrežja se izvaja enkrat letno, nazadnje 9. 9. 2024. 

Dne 22. 11. 2024 je bil v zavodu opravljen inšpekcijski nadzor s področja varstva pred požarom. 

Pomanjkljivosti so bile odpravljene v zakonitem roku. 

Pripravil: Štefan Petek, ravnatelj Glasbene in baletne šole Karola Pahorja Ptuj 

 

Odgovor Ljudska univerza Ptuj: uvodoma naj zapišem, da jemljemo na Ljudski univerzi Ptuj varovanje pred 

požarom maksimalno resno ter da smo vsi zaposleni, pa tudi naši predavatelji seznanjeni s pomenom te 

nevarnosti in z vsemi preventivnimi ukrepi, ki jih lahko vsak posameznik doprinese k temu, da bi bilo tovrstnih 

nesreč čim manj. 

Na Ljudski univerzi Ptuj skrbimo za požarni red, kot nam to nalagajo predpisi s tega področja. Naj navedem 

nekaj ukrepov in dejanj s tega področja. 

Sprejete imamo ustrezne podzakonske akte in navodila, s tega področja, se redno usposabljamo, izvajamo 

tudi redne letne evakuacijske vaje. Dva zaposlena imamo posebej usposobljena za področje požarne varnosti 

in vsaj eden od njiju je vedno prisoten na delovnem mestu. 

Naše naprave in oprema so vzdrževani skladno z navodili proizvajalca.  

Evakuacijske poti in prehodi, dostopi, dovozi ter delovne površine so proste in prehodne ter označene v skladu 

s predpisi. Oprema, naprave ali druga sredstva ob evakuacijskih poteh so nameščeni tako, da ne zapirajo 

evakuacijskih poti. Gasilni aparati so lahko dostopni, redno servisirani, pregledani in po potrebi menjani. 

Nameščeni so tako po hodnikih, kot v pisarnah. Ustrezno so označeni.  

Redno testiramo tudi varnostno razsvetljavo. Požarni red in evakuacijski načrti visijo na vseh ustreznih mestih. 

Redno nas obišče tudi dimnikarska služba in pregleda dimnik (čeprav ni v uporabi). 

Nameščene imamo detektorje dima.  

Najkasneje okoli osme ure zvečer vsi udeleženci zapustijo stavbo, v njej se torej nihče ne zadržuje v nočnih 

urah, ko bi bila nevarnost morda še večja.  

Pripravila: Mojca Volk, direktorica Ljudske univerze Ptuj 

 

Odgovor OŠ Mladika: na OŠ Mladika je poskrbljeno za varnost učencev in zaposlenih: 

- vsi prostori so opremljeni z javljalci dima, 

- na hodnikih so postavljeni dostopni gasilni aparati v skladu s požarnim redom, 

- požarne stopnice so dostopne iz vse nadstropij, 

- notranje hidrantno omrežje je razpeljano po vsej zgradbi, 
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- montirana so panična izhodna vrata, 

- 1 krat letno se organizirano izpelje evakuacijska vaja (tudi v povezavi z gasilskim društvom). 

Pripravila: Viktorija Bezjak, OŠ Mladika Ptuj 

 

Odgovor OŠ dr. Ljudevita Pivka: objekt Osnovne šole dr. Ljudevita Pivka ima 3 etaže, v katerih se izvaja 

vzgojno izobraževalno delo.   

Vzgojno izobraževalno delo, ki se izvaja objektu Dijaškega doma Ptuj se izvaja v etaži v pritličju, I. in II. 

nadstropju ter vse medetaže do II. nadstropja. 

-Za objekt je izdelan in sprejet Požarni red s prilogami, z dne junij 2016 (izdelovalec Varstvo pri delu Franc 

Stopajnik s.p.). Zaposleni so seznanjeni z vsebino požarnega reda, kar dokazujejo podpisi v evidenčnem listu. 

S strani odgovorne osebe je sprejet in predan gasilcem. Evidenčni list o seznanitvi s požarnim redom je 

priloga. 

-Izdelan je Načrt evakuacije OŠ dr. Ljudevita Pivka ter Program usposabljanja zaposlenih za varstvo pred 

požarom in evakuacijo (31.8.2016). 

-Za objekt je izdelan Požarni načrt z evakuacijo z dne avgust 2016 (izdelovalec FRANC STOPAJNIK). 

Dokument je  sprejet s strani odgovorne osebe in predan gasilcem. Načrti evakuacije so izobešeni na 

evakuacijskih poteh in v vsakem prostoru, kjer se učenci, zaposleni in obiskovalci začasno zadržujejo. 

-Za objekt je izdelan Načrt požarnega varovanja, dne 30. 11. 2019 (izdelovalec je podjetje Vargas-al) 

-Za objekt je izdelana Ocena požarne ogroženosti stavbe, datum izdelave: 15. 1. 2024, izdelovalec je Civis 

d.o.o.). Glede na skupno vrednost dejavnikov požarne varnosti za stavbo (V) je stopnja požarne ogroženosti 

za obravnavano stavbo  3 – srednja stopnja požarne ogroženosti. 

-Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj je imela zadnjo Strokovno presojo požarne varnosti 11.4.2023, ki jo je 

opravilo podjetje PIN-INŽENIRING d.o.o. 

-Zaradi spremembe priključne zmogljivosti vodomera je bila dne 11. 4. 2023 opravljena Strokovna presoja 

požarne varnosti, kjer so ocenili, da se požarna varnost pri spremembi vodomera NE BO zmanjšala 

(izdelovalec PIN – inženiring d.o.o.). 

-Redno so narejeni obdobni servisi protipožarnega sistema, proženje ročnih ter avtomatskih javljalnikov 

požara, test prenosa podatkov na VNC, zadnji pregled 19. 3. 2025, št.:143/2025, servisna knjiga (izvajalec 

Vargas-AL). 

-Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj je imela zadnjo Strokovno presojo požarne varnosti 11.4.2023 

(izdelovalec PIN-INŽENIRING d.o.o.). 

-Redno so opravljeni pregledi sistemov za odvod dima in toplote, nazadnje opravljeno 13. 2. 2025 (izvajalec M 

Sora d.d.). 

-Redno se vrši kontrola sirene ter požarnih vrat in preizkus krmilij (zadnji pregled 19. 3. 2025, št.:143/2025 

(izvajalec Vargas  AL). 

-Redno je servisirana protipožarna zavesa, zadnji servis/popravilo 19. 2. 2025  (izvajalec BLT d.o.o.). 

-Redno so pregledani gasilniki in hidrantna omrežja (zadnji pregled 16.10.2024, št. dokumenta 451/2024 

(izvajalec Vargas). Sredstva za gašenje začetnih požarov - gasilniki so izobešeni v skladu s predpisi in 

ustrezno označeni. 

-Strokovnemu sodelavcu so bila v skladu z zakonodajo 17. 1. 2024 sporočene snovi, ki povečujejo požarno 

ogroženost stavbe (CIVIS d.o.o.) 

-Meritve strelovodnih instalacij so bile 16.11.2023 (izvajalec MIKS d.o.o.). 

-Redno se izvajajo pregledi in preizkusi električnih inštalacij, meritve električnih napeljav, meritve na glavnem 

električnem razdelilniku in pod-razdelilnikih, meritve strelovodnih inštalacij dne 31. 3. 2025 (izvajalec Gorazd 

Mlinarič s. p.). 

-Redno so opravljeni pregledi sistemov za odvod dima in toplote, nazadnje opravljeno 13. 2. 2025  (izvajalec 

M Sora d.d.). 

-V Osnovni šoli dr. Ljudevita Pivka se na 6 mesecev vodijo kontrolni listi opreme, sredstev in naprav za 

varstvo pred požarom (pregledi oznak evakuacijskih poti, zbornih mest, sredstev za javljanje požara, prepoved 

kajenja idr., izvlečkov požarnega reda, prehodnosti evakuacijskih poti, izhodov, stopnišč, prisotnost drugih 

gorljivih materialov, dodatnih grelnikov ipd., čistoča delovnih prostorov, vizualni pregled elektroinštalacije, 
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pregled gasilnikov in hidrantov - označenost, dostopnost, ustreznost dovoznih in postavitvenih površin za 

gasilce, ustreznost skladiščenja vnetljivih snovi).  Kontrolne liste vodi hišnik. 

-V objektu so nameščeni izvlečki iz požarnega reda, le-ti so sprejeti s strani odgovorne osebe. V vsakem 

prostoru, kjer se zadržujejo ljudje, so nameščena navodila za ravnanje za posameznike oz. požarnovarnostna 

navodila. 

-Redno se opravlja pregled zasilne razsvetljave, zadnji pregled 8.1.2025, (izvajalec DIN d.o.o.). 

-Redno so opravljena usposabljanja odgovornih oseb za gašenje začetnih požarov in evakuacijo v skladu z 

zakonskimi roki. Delavci, ki so se usposabljali so prejeli potrdila o usposabljanju. 

-Zaposleni so redno napoteni na usposabljanja iz varnosti pri delu in požarne varnosti v skladu z zakonskimi 

roki. Zaposleni imajo potrdila. 

-Redno so izvedene vaje  evakuacije stavbe skupaj z odgovornimi osebami za gašenje in evakuacijo ter 

predstavnikom podjetja Civis d.o.o., predstavnikom podjetja Vargas - AL in PGD Ptuj (zadnja evakuacija je bila 

izvedena 24. 10. 2024). Podjetje Civis d.o.o. je pripravilo Zapisnik in evidenčni list o vaji evakuacije. Zapisnik 

je opremljen s seznamom prisotnih oseb in opisanimi ugotovitvami na vaji evakuacije. 

-Zaposleni, ki delajo v prostorih Dijaškega doma Ptuj so seznanjeni s požarnim redom Dijaškega doma ter z 

evakuacijskimi potmi. Prav tako smo v sklopu OŠ dr. Ljudevita Pivka izvedli evakuacijsko vajo, kjer so 

sodelovali tudi vsi iz Dijaškega doma Ptuj. 

-V stavbi OŠ dr. Ljudevita Pivka je v dopoldanskem času 150 učencev ter 60 zaposlenih, v stavbi Dijaškega 

doma Ptuj pa okrog 40 učencev in 15 zaposlenih. Številke se spreminjajo po urah, ker učenci prehajajo iz 

učilnice v učilnico. Prav tako imamo v popoldanskem času 3 vzgojne skupine, kamor je vključenih 23 učencev, 

za njih pa skrbi 5 strokovnih delavcev, v nočnem času pa 1 nočni vzgojitelj. 

Prav tako kot za Dijaški dom Ptuj je naš pogodbeni izvajalec Civis d.o.o.. Za dodatne informacije se prosim 

obrnite na njih.  

Pripravila: mag. Lidija Marin, ravnateljica OŠ dr. Ljudevita Pivka 

 

Odgovor OŠ Breg:  

-letno Izvajamo evakuacijo za učence in delavce šole, 

-za varstvo pred požarom ter varnost in zdravje pri delu v skladu z zakonodajo in ostalimi predpisi, standardi in 

pravili stroke na tem področju, ki so veljavni v Republiki Sloveniji skrbi zunanji sodelavec Aktiva d.o.o., 

-vzpostavljen imamo Požarni red za organizacijo varstva pred požarom z ukrepi z navodili z ravnanjem v 

primeru požara. Redno izvajamo usposabljanja za delavce šole na tematiko požarne varnosti.  

Pripravila: Maja Štrucl, OŠ Breg 

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 620/23: 

Podajam pobudo v imenu prebivalcev Gregorčičevega drevoreda 5 in bližnjih blokov podajam pobudo, 

da se dolgoročno uredi urejenost dovozov in ceste (ki to ni) pri garažnih hišah, najbolje bi bilo z 

asfaltom in ne vsakoletnimi nasipi, ki so kratkoročna in za čistost precej obremenjujoča zadeva. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je po zaključku rekonstrukcije Ceste na območju Gregorčičevega drevoreda 

pristopila k ureditvi območja pri blokih saj je bilo stanje res slabo. Na novo se je izvedlo odvodnjavanje in 

ureditev gramozirane ceste s parkirišči. Vsakoletno se v okviru vzdrževanja izvaja popravilo gramozirane 

ceste. Večstanovanjska stavba Gregorčičev drevored 5, 7, 9 in 11 nima urejenega funkcionalnega zemljišča 

zato Mestna občina Ptuj v proračunu ne more zagotoviti sredstev za sofinanciranje izvedbe asfalta. Prvotno je 

potrebno urediti funkcionalno zemljišče večstanovanjske zgradbe saj občina ni dolžna asfaltirati območja, ki 

funkcionalno spada k objektu, strošek ureditve parkirišča in ceste bi glede na lastništvo moral biti v pristojnosti 

etažnih lastnikov.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 621/23: 
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Cesto Na jasi so pred skoraj 30-imi leti financirali občani sami. Sicer samo prvo plast, ker drugo naj bi 

občina. Žal se to ni zgodilo in sedaj je vozišče v tako slabem stanju, da ga delno že prerašča trava. Ko 

na stanje opozorijo, dobijo vedno znova odgovor, da še niso v planu. Kdaj torej bodo na vrsti? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj pripravlja popise, ki so potrebni pred gradnjo.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 622/23 (foto): 

Pokopališče - potrebno bi bilo urediti poti do grobov. V priponki je fotografija pokopališča v mestecu 

Matrei v Avstriji. Nikjer ni blata, trava je na gosto posejana in kvalitetna (dvomim, da jo kosijo s 

traktorskimi kosilnicami…),ob grobovih pa plošče iz porfirja. 

Odgovor: Skladno s sprejetim OPPN, razmejevanje grobov in gradnja potk med grobovi ni dovoljena. Ptujsko 

pokopališče je zasnovano kot park in ne klasično pokopališče, kot je to na primer na starem rogozniškem 

pokopališču oz. pokopališčih v naši okolici.  

Pripravil: Boštjan Prosenjak, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 623/23: 

Na mene so se obrnili števili prebivalci Langusove ulice, ki opozarjajo na zelo slabo stanje in urejenost 

kanalizacije, varne šolske poti in druge osnovne infrastrukture. Se bo v tej ulici v prihodnje kaj 

izboljšalo? 

Odgovor: Langusova ulica je pokrita z mešanim kanalizacijskim sistemom (meteorna in fekalna kanalizacija), 

vodovodom, javno razsvetljavo in plinovodom. Kanalizacijski vodi so izvedeni iz betonskih cevi s premerom FI 

300 v spodnjem delu in FI 200 v zgornjem. Globine znašajo od 1,20 m do 1,80 m. Cevi so pretočne. Meteorna 

voda je speljana prek cestnih peskolovov v fekalno kanalizacijo. Del Langusove ulice je vključena v projekt 

obnove vodovoda, v sklopu projekta Celovita obnova vodovodnega sistema Spodnje Podravje. 

Pripravila: Aljaž Šegula in Rado Vek, Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

 

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

vprašanje št. 624/23: 

Zadnja sodba Ustavnega sodišča je močno otežila priprave in sprejemanje občinskih prostorskih 

aktov vsem očinam po Sloveniji. Kako se bo MO Ptuj lotila problematike premnogih nepozidanih 

zazidljivih zemljišč in kako bo omogočila nadaljnji razvoj MO Ptuj na področju gospodarstva in 

stanovanjskih gradenj? 

Odgovor: Verjetno je mišljena sodba Ustavnega sodišča iz decembra 2024, ki je vezana na parcele v občini 

Domžale in kjer je prišlo v postopku priprave OPN do spremembe stavbnih zemljišč s podrobnejšo namensko 

rabo P – območje proizvodnih dejavnosti v kmetijska oziroma gozdna zemljišča. Prav gotovo bo ta sodba 

otežila pripravo sprememb in dopolnitev OPN v naši občini, saj bomo lahko le izjemoma ob pripravi ustreznih 

strokovnih podlag in ob primernem tehtanju javnega in zasebnega interesa predvideli izvzeme stavbnih 

zemljišč in vračanje v kmetijska oziroma gozdna zemljišča. Težava pa je, da ključni nosilec urejanja prostora, 

to je Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, takšno vračanje nepozidanih stavbnih zemljišč v 

kmetijska zemljišča zahteva v svojih mnenjih v postopku priprave sprememb in dopolnitev OPN in torej 

pogojuje nove spremembe namenske rabe z vračilom obstoječih stavbnih zemljišč.  

Mestna občina Ptuj se problematike nepozidanih stavbnih zemljišč loteva tako, da na območjih, kjer je v delu 

lastnica, pristopi k izdelavi občinskih podrobnih prostorskih načrtov, kjer so po OPN potrebni. Na območjih, 

kjer pa občina ni lastnica, pa bo lahko po izvedbi evidence stavbnih zemljišč in določitvi razvojnih stopenj 

stavbnih zemljišč, kot jih predvideva ZUreP-3, lahko zaračunala takso na neizkoriščena stavbna zemljišča za 

tista stavbna zemljišča, ki jim bo določena 5. razvojna stopnja (urejeno zazidljivo zemljišče). Na ta način bo 

lahko investitorje prisilila k aktivaciji njihovih nepozidanih stavbnih zemljišč.  

Kar se tiče razvoja gospodarstva, si občina prizadeva tako v okviru postopka četrtih sprememb in dopolnitev 

OPN, ki so v pripravi, kot v okviru postopka priprave regionalnega prostorskega plana umestiti vsaj eno večjo 
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gospodarsko cono v Mestni občini Ptuj in razširiti obstoječo cono ob Puhovi ulici. Iz vidika večstanovanjske 

gradnje pa občina pripravlja OPPN BT08 - ob Mlinski cesti, sprejet pa je še OPPN za EUP CE23 – ob 

Osojnikovi cesti (severno) in za del EUP CE21 – ob Potrčevi cesti. V pripravi je tudi OPPN za EUP CE25 – 

stara vojašnica ob Potrčevi cesti. Veliko nepozidano stavbno zemljišče za stanovanjsko gradnjo v EUP PA07 

– Marof (sever) pa se še ni aktiviralo, tukaj je potrebno izdelati OPPN, težavo pa predstavlja razdrobljeno 

lastništvo. 

Pripravila: Urška Jambrovič 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 625/23 (foto): 

Podajam pobudo, da se od križišča Potrčeve in Volkmerjeve ceste v smeri mestnega jedra uredijo in 

označijo mešane površine za kolesarje. Trenutno se te površine končajo ravno pri omenjenem 

križišču, kar povzroča nejasnosti in zmanjšuje varnost kolesarjev ter ostalih udeležencev v prometu. 

Zaradi povečane uporabe koles in posledično večjega števila kolesarjev v mestnem jedru menim, da bi 

bilo smiselno in koristno urediti neprekinjeno povezavo mešanih površin. To bi prispevalo k večji 

prometni varnosti, boljši pretočnosti prometa ter spodbujalo trajnostno mobilnost. Poleg tega bi jasna 

označitev površin zmanjšala možnost nesporazumov med pešci, kolesarji in vozniki, kar bi omogočilo 

boljšo preglednost in organizacijo prometa. 

Omenjeni odsek predstavlja pomembno povezavo med obrobjem mesta in mestnim jedrom, kjer se 

dnevno srečuje veliko število kolesarjev, pešcev in drugih udeležencev. Z neprekinjenimi in ustrezno 

označenimi mešanimi površinami bi omogočili varnejše in bolj udobno gibanje za vse uporabnike. 

Prav tako bi se s to ureditvijo povečala privlačnost kolesarjenja kot trajnostnega načina prevoza, kar je 

v skladu s prizadevanji za zmanjšanje prometnih zastojev in onesnaževanja zraka. 

Odgovor: Na omenjenem območju mešanih površin za kolesarje in pešce na pločniku ni mogoče izvesti saj 

širina pločnika skladno s pravilnikom tega ne omogoča. Bomo pa preverili širino vozišča ali bi bilo možno 

skladno s pravilnikom na vozišču zarisati kolesarki pas. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 626/23: 

Podajam pobudo za spremembo faktorja zazidanosti v industrijski coni Mestne občine Ptuj v okviru 

sprememb Občinskega prostorskega načrta (OPN). Predlagam, da se trenutni faktor zazidanosti 0,6 

poveča na 0,8, saj obstoječe smernice in predpisi izvirajo iz obdobja, ki ne odraža sodobnih potreb 

gospodarstva in gradbene industrije. Faktor zazidanosti (FZ) je razmerje med tlorisno površino 

največje etaže objekta nad terenom in površino gradbene parcele. Pri izračunu se upoštevajo tudi 

površine enostavnih in nezahtevnih objektov ter površine uvoza in izvoza iz kleti. 

Trenutna ureditev in predlagane spremembe: V Sloveniji je pogosto določeno, da parcela ne sme biti 

pozidana več kot 60 %, kar pomeni faktor zazidanosti 0,6. To pomeni, da je na parceli velikosti 1.000 m² 

dovoljeno pozidati največ 600 m². Povečanje faktorja zazidanosti na 0,8 bi omogočilo pozidavo do 800 

m² na enaki parceli, kar predstavlja 80 % površine parcele. 

Ključni razlogi za spremembo faktorja zazidanosti: 

Privabljanje investitorjev: Višji faktor zazidanosti omogoča investitorjem boljšo ekonomsko 

upravičenost projektov, kar povečuje atraktivnost industrijske cone in omogoča prihod novih 

gospodarskih subjektov: 

 Spodbujanje gospodarske rasti: S povečanjem faktorja zazidanosti omogočamo podjetjem boljše 

pogoje za poslovanje, kar vodi v povečanje zaposlitvenih možnosti in krepitev lokalnega 

gospodarstva. 

 Sodobni urbanistični pristop: Obstoječa regulativa temelji na zastarelih predpisih, ki ne upoštevajo 

sodobnih trendov v gradbeništvu, urbanizmu in industrijskem razvoju. 

 Izboljšanje konkurenčnosti industrijske cone: Z omogočanjem boljše izrabe zemljišč bomo 

industrijsko cono naredili privlačnejšo v primerjavi z drugimi gospodarskimi središči v regiji. 
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 Boljša izraba prostora: Povečanje faktorja zazidanosti bo pripomoglo k bolj racionalni rabi 

obstoječih zemljišč, zmanjšanju urbanega razprševanja in ohranjanju kmetijskih ter zelenih 

površin. 

Glede na navedene argumente predlagam, da se v postopku spremembe OPN vključi predlog o 

povečanju faktorja zazidanosti iz 0.6 na 0.8 za industrijsko cono. Prepričan sem, da bo ta ukrep ključen 

za razvoj gospodarstva v Mestni občini Ptuj ter za zagotavljanje dolgoročnih koristi tako za 

gospodarstvo kot za celotno skupnost. 

Odgovor: V občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj je na območjih s podrobnejšo namensko rabo 

IG – gospodarske cone in IP – površine za industrijo dopusten faktor zazidanosti do 0,6. Že sedaj je v OPN 

dopustno odstopanje od te vrednosti pri dopustnih spremljajočih dejavnostih, če so v skladu s tehničnimi 

zahtevami posameznih dejavnosti. Prav tako pa je treba na gradbeni parceli v območjih s podrobnejšo 

namensko rabo IG in IP zagotoviti najmanj 10% zelenih površin.  

Urbanistični parametri, kot sta faktor zazidanosti in delež zelenih površin so v prostorskih aktih predpisani z 

namenom najbolj optimalne organizacije gradbene parcele, ki vključuje pozidan del, dovolj velik del utrjenih 

zunanjih površin (parkirišča, manipulacijske površine, zunanje delovne in skladiščne površine ipd.) in dovolj 

velik del zelenih površin. Ne moremo načrtovati gradbenih parcel v območjih s podrobnejšo namensko rabo IG 

in IP, ne da bi načrtovali tudi ustrezen delež utrjenih zunanjih površin in zelenih površin, saj bi to bilo v 

nasprotju s temeljnimi pravili urejanja prostora, kakor tudi z usmeritvami Ministrstva za naravne vire in prostor, 

ki so razvidne iz priročnika Načrtovanje in organizacija gradbene parcele. Iz teh usmeritev izhaja, da je 

priporočljivo gradbeno parcelo na območjih s podrobnejšo namensko rabo IG in IP načrtovati tako, da bo 

faktor zazidanosti do 0,6, faktor utrjenih zunanjih površin 0,25 in faktor zelenih površin na raščenem terenu 

0,15. Torej tudi, če bi občina v spremembah in dopolnitvah OPN in drugih podrobnih prostorskih načrtov, ki 

veljajo na območjih s podrobnejšo namensko rabo IG in IP,  predvidela povečanje faktorja zazidanosti, ni 

zagotovila, da bo ključen nosilec urejanja prostora, to je Ministrstvo za naravne vire in prostor, to spremembo 

potrdil.  

V četrtih spremembah in dopolnitvah OPN smo kljub vsemu predvideli spremembo faktorja zazidanosti v 

predmetnih območjih do 0,8 , toda od Ministrstva za naravne vire in prostor še nismo dobili povratne 

informacije, ali se s povečanjem strinjajo ali ne. Glede na to da se do tega niso opredelili v svojih prvih 

mnenjih, sklepamo, da nimajo pripomb. Vendar da bo ta sprememba začela veljati, bo potrebno počakati na 

sprejem četrtih sprememb in dopolnitev OPN, za katere pa še ne moremo točno povedati, kdaj bodo sprejete. 

Pripravila: Urška Jambrovič 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 627/23 (foto): 

Podajam pobudo za postavitev hitrostne ovire na javni cesti JP828351 v naselju Mestni Vrh. Občanke 

in občani naselja Mestni Vrh so me opozorili na težave zaradi prehitre vožnje na javni cesti JP828351 

kjer od naslova Mestni Vrh 87b kjer se prične strnjeno naselje na tem delu ceste ni pločnika ali drugih 

površin, namenjenih pešcem in kolesarjem, kar predstavlja veliko nevarnost za vse, ki se tam 

vsakodnevno gibljejo, še posebej za otroke in starejše. 

Občanke in občani poročajo, da vozniki pogosto vozijo prehitro, kar povečuje nevarnost za nesreče. 

Zaradi dejstev, da je potrebno najprej poskrbeti za varnost in varnost najšibkejših v prometu, 

predvsem otrok in starejših apeliram na MO Ptuj, da pristopi k postavitvi hitrostne ovire s katero bi 

umirili promet in zmanjšala tveganje za nesreče. Postavitev hitrostne ovire bi upočasnila promet, 

izboljšala preglednost in poskrbela za večjo varnost vseh, ki se dnevno gibajo po tem območju. Ta 

ukrep bi posebej pomagal otrokom na poti v šolo ter starejšim, ki cesto uporabljajo za vsakodnevne 

opravke. Hitro ukrepanje je ključno, da se prepreči morebitna nesreča ali celo nepotrebna tragedija. 

Tak ukrep bi bistveno prispeval k varnejšemu okolju za vse prebivalce naselja. 

Odgovor: Pobudo bo na terenu pregledala komisija za tehnično urejanja prometa, ki bo podala strokovno 

mnenje. 

Pripravil: Tadej Zorec 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 628/23: 

Ponovno podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je projektiranje in plan izvedbe 

izgradnje pločnika ob državni cesti R3 od Maistrove ulice do Štukov, ker še vedno ni informacij v kateri 

fazi projektiranja in izvedbe je ta manjkajoči del. Glede na to, da je bilo podanih že kar nekaj pobud bi 

želel, da se predvidi okvirna časovnica izgradnje manjkajočega dela pločnika in kolesarske povezave. 

Ureditev pločnika in kolesarske povezave je ključnega pomena za zagotavljanje varnosti pešcev in 

kolesarjev, ki so v obstoječih razmerah primorani uporabljati rob vozišča, kar predstavlja veliko 

prometno tveganje. Prav tako je v urbanističnih in prostorskih načrtih občine izpostavljena potreba po 

celoviti ureditvi te prometne osi, saj povezuje večje stanovanjske predele s centrom mesta ter 

pomembnimi javnimi institucijami in gospodarskimi subjekti. 

Zato predlagam in prosim za naslednje informacije: 

1. V kateri fazi projektiranja se trenutno nahaja izgradnja pločnika in kolesarske povezave na tem 

odseku? 

2. Ali je že izdelana projektna dokumentacija (IDZ, DGD, PZI) in, če ni, kakšen je predviden časovni 

okvir za njeno pripravo? 

3. Kateri so ključni razlogi za morebitne zamude pri realizaciji projekta? 

4. Ali obstaja že določen okvirni terminski načrt izvedbe in kdaj se predvideva pričetek ter zaključek 

gradbenih del? 

Glede na to, da gre za ključno prometno povezavo, ki močno vpliva na varnost in kakovost življenja 

lokalnega prebivalstva, bi želel prejeti čim bolj konkretne odgovore. 

Odgovor: Projektna dokumentacija za omenjeni odsek še ni v izdelavi. S strani DRSI je bilo rečeno, da občina 

pripravi projektne naloge za povezavo Grajena-Grajenščak, kar smo tudi storili in v izdelavi imamo projektno 

dokumentacijo za ta del. Glede na neodzivnost DRSI bo sedaj Mestna občina Ptuj pripravila projektno nalogo, 

ki jo mora DRSI pred izvedbo projektiranja potrditi in pristopiti k izvedbi naročila za projektiranja na tem 

odseku. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

pobudo št. 629/23: 

Podajamo pobudo, da se pristopi k pripravi projektov celovite prenove (cesta, infrastruktura) 

Volkmerjeve ceste. 

Odgovor:  

Priprava projektne dokumentacije rekonstrukcije omenjene ceste je v zaključni fazi, saj je Mestna občina Ptuj 

že leta 2024 pristopila k pripravi projektne dokumentacije, zavedamo se, da je ta cesta nujno potrebna 

obnove. V okviru projekta se bo od križišča pri Lidlu do semaforiziranega križišča s Potrčevo cesto v celoti 

uredilo vozišče z ločenimi površinami za pešce in kolesarje na pločniku, uredilo se bo odvodnjavanje in javna 

razsvetljava, ter avtobusno postajališče na vozišču pri Srednješolskem centru. Projekt Mestna občina Ptuj 

prijavljala za pridobitev EU sredstev iz naslova CTN. Predvidena izvedba bo v letu 2026. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala  

vprašanje št. 630/23: 

Ali »avtobusna postaja Ptuj« izpolnjuje kriterije Pravilnika o opremljenosti avtobusnih postaj, 

pomembnejših avtobusnih postajališč in avtobusnih postajališč ter načinu opravljanja storitev 

avtobusnih postaj? Če ne, zakaj ne? V svetniški skupini namreč zaznavamo, da avtobusi parkirajo in 

stojijo praktično po celem mestu, na različnih površinah. 

Odgovor: Vprašanje smo posredovali Arrivi d.o.o., ki je lastnik (upravljavec) Avtobusne postaje Ptuj in 

izvajalec medkrajevnega in mestnega javnega potniškega prometa. 

Pripravil: Dalibor Markež   
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Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 631/23: 

Podajam predlog, da se omenjena Linija 2 (Panorama) brezplačnega mestnega avtobusa v poletnih 

mesecih nekoliko razširi, in sicer na način, da bi avtobus odlagal tudi na grajskem griču - na 

prodnatem parkirišču pri žitnici.  

Na ta način bi omogočili tudi obiskovalcem, ki niso v optimalnem zdravstvenem stanju, nekoliko 

olajšan dostop do Ptujskega gradu. 

Odgovor: Linija 2. Panorama obratuje do 30. junija in ne opravlja prevoza potnikov v poletnih mesecih, ker je 

bila prvenstveno vzpostavljena zaradi zakonske obveze, da se zagotovi prevoz osnovno šolskim otrokom.       

Pripravil: Dalibor Markež   

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 632/23: 

Stanje svetniške pobude 508/17 Namestitev začasnih senčil – jute v poletnih mesecih 

V letu 2024 sem že podala predlog/pobudo, da se v mestnem jedru namesti začasna zasenčitev ulic v 

mestnem jedru. Odgovor, ki sem ga dobila je šel v smeri nameščanja razpršilnikov. Bojim pa se, da bi 

razpršilniki zgolj navlažili ozračje in bi bilo mesto vroče in vlažno, namesto senčno, ohlajeno in 

prijetno. 

Ponovno odpiram predlog za namestitev začasne zasenčitve v poletnih mesecih. Praksa je v evropskih 

mestnih jedrih (tudi zgodovinskih) že poznana, preverjena in deluje. Juto se namesti na čez ulice, z 

vrha nasprotujočih si stavb. 

Ker se napoveduje še eno izrazito vroče poletje, predlagam, da se k reševanju obiska mestnega jedra 

v poletnih mesecih pravočasno pristopi. Obenem bi na ta način zaščitili kolikor rastja je v osrednjem 

mestnem jedru.  

Za začetek predlagam zasenčitev Miklošičeve ulice, prostora pred Mercator Blagovnico in pa 

Slovenski trg. In ponavljam, z juto. Na ta način je zagotovljena zasenčenost, prepišnost in pa čez ta 

material gre dovolj svetlobe, da ne zasenči površine pod seboj popolnoma. 

Odgovor: Kot je bilo podano že v odgovoru 508/17 je stališče Mestne občine enako, saj je smiselna izvedba 

razpršilnikov, ki bi v vročih poletnih mesecih osveževali mimoidoče. Senčila bi bila izziv za montažo, saj jih 

nimamo kam pritrditi. Večina objektov ni v lasti Mestne občine Ptuj. Za morebitno izvedbo bi potrebovali 

soglasje ZVKDS, katerega glede na pretekle zahteve niti ne bi pridobili. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 633/23: 

Podajam predlog, da se koncesionarju (Podjetje za stanovanjske storitve, d. o. o.), ki opravlja javno 

službo urejanja neprofitnih stanovanjskih kapacitet v Mestni občini Ptuj, naloži preverba možnost 

pridobitve državnih sredstev za obnovo že obstoječega stanovanjskega fonda v starem mestnem 

jedru. 

Kot je omenjeno v eni izmed drugih pobud, se drugje že pospešeno gradi. Ker pa imamo v Mestni 

občini Ptuj, po drugi strani, precejšnje težave z ohranjanjem obstoječega stanovanjskega fonda in ker 

bi bilo potrebno preveriti ali lahko uspešno kandidiramo za sredstva Ministrstva za solidarno 

prihodnost, predlagam, da koncesionar preveri možnosti in zaključke predstavi na javni predstavitvi. 

Odgovor: Pravkar je v javni obravnavi paket stanovanjske zakonodaje s katero se ureja zagotavljanje 

sredstev za nakup nepremičnin za namene rekonstrukcije, nakup zemljišč za potrebe gradnje, gradnjo, 

urejanja in rekonstrukcije obstoječih nepremičnin in objektov zemljišč, za sofinanciranje gradnje, plačilo 

stroškov za opremljanje stavbnega zemljišča za gradnjo in za spodbude za gradnjo javnih najemnih stanovanj 

in javnih najemnih oskrbovanih stanovanj. 
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Z zakonom se predpisuje, da se za izvajanje projektov gradnje in obnove v proračunu Republike Slovenije 

zagotovi skupno 1.000.000.000 evrov, pri čemer se finančna sredstva v proračunu zagotovijo v letih 2025 do 

vključno 2034, in sicer v višini 100 milijonov evrov za vsako leto. 

Pripravil: Andrej Trunk 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 634/23: 

Podajam predlog, da se pri parkirišču, ki je v lasti Cestnega podjetja Ptuj, namesti koš. 

Predlagam, da se na obrobju parkirišča (Volkmerjeva), ki je v lasti CPP, na nasprotni strani, pri 

Panonski ulici, namesti koš za smeti. Vzrok za to je v tem, da pri klopi ni nobenega koša in je naokrog 

najti ogromno smeti. 

Alternativa je, da se prestavi koš, ki je trenutno zagozden med koriti, nekoliko navzgor. 

Odgovor: Na terenu bomo preverili lokacijo postavitve novega koša. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 635/23: 

Podajam pobudo za revitalizacijo ali obnovo stare stavbe ob vznožju Ptujskega gradu. 

Utemeljitev: Na območju ob vznožju Ptujskega gradu, ob parkirišču, se nahaja stara in dotrajana 

stavba, ki kazi podobo našega mesta in je v očeh številnih občanov in turistov prava sramota. Ker gre 

za lokacijo z velikim turističnim potencialom, me zanima, ali Mestna občina Ptuj razmišlja o njeni 

revitalizaciji ali obnovi. 

Predlagam, da se objekt preuredi v gostinsko-turistični objekt, ki bi služil potrebam obiskovalcev, 

zlasti turistov, ki prihajajo z avtobusi. Trenutno namreč nimajo ustreznega prostora, kjer bi se lahko 

osvežili, spili kavo ali uporabili sanitarije. Ureditev tega prostora bi izboljšala turistično izkušnjo in 

prispevala k boljši ureditvi tega pomembnega območja mesta. 

Prosil bi za pojasnilo, ali so že bili narejeni kakršni koli koraki v tej smeri, ter ali obstaja možnost 

vključitve tega projekta v prihodnje načrte Mestne občine Ptuj. 

Odgovor: Stavba ob vznožju Ptujskega gradu je do celote v lasti Republike Slovenije in v upravljanju 

Ministrstva za kulturo. 

Pripravila: Merima Zenunović 

 

Blaž Prelog, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval  

pobudo št. 636/23: 

Podajam pobudo za ureditev prostora za dostavo pred cvetličarno Cvetka na Minoritskem trgu. 

Utemeljitev: Predlagam, da se Mestna občina Ptuj čim prej loti ureditve dostavnega prostora, saj gre za 

nujno infrastrukturno izboljšavo, ki bo olajšala poslovanje in prispevala k boljši prometni ureditvi 

Minoritskega trga. 

Odgovor:  

Lastnik in upravljavec omenjenega krožišča je država, zato je to v njeni pristojnosti. Rekonstrukcije krožišča 

na Ormoški cesti (Rondo Minoriti) je predvidena v letu 2026, s strani DRSI, ki bo spremenil dimenzije 

obstoječega stanja. Sofinancerski sporazum je s strani Mestne občine Ptuj že bil podpisan. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 637/23: 

Na 23. redni seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj dne, 24. 3. 2025 je svetnica  Sergeja Puppis 

Freebairn iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  podala pobudo vezano na Čistilno 

akcijo v Mestni občini Ptuj, 29. marca 2025. Predlaga, da bi na čistilno akcijo, ki bo potekala v Četrtni 

skupnosti Jezero povabili tudi podjetja iz industrijske cone, ki se nahaja v četrtni skupnosti, saj vsako 
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leto ugotavljajo, da so podjetja in tudi njihove stranke veliki povzročitelji smeti v četrtni skupnosti. 

Predlog so podali že lansko leto, vendar se to ni izvedlo. 

Odgovor: Na podlagi podane pobude smo s predsednico ČS Jezero Viktorijo Bezjak naredili seznam podjetij, 

dodali pa smo tudi podjetja, za katere inšpekcijska služba SOU opaža, da so večji povzročitelji smeti. K 

udeležbi na čistilni akciji smo ob teh podjetjih pozvali tudi Manager klub Ptuj, s ciljem, da tudi gospodarske 

družbe, ki delujejo v naši občini skupaj z ostalimi prostovoljci in udeleženci akcije doprinesejo k lepšemu ter 

bolj čistemu okolju v našem mestu. 

Pripravila: Stanka Krajnc Letonja 
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